

Protokoll fört vid styrelsemöte för SK Graal den 25 maj 2015

Mötet genomfördes via telefonkonferens. Närvarande: Daniel E, Jonas A, Annika H, Torigny B, Marina K, Mattias A samt Tobias O-B.

1. **Sponsorskontrakt med Team Sportia Markaryd.** Jonas och TSM har kommit överens om riktlinjerna och nu inväntar vi ett kontraktsförslag från TSM innan vi kan gå ut med alla detaljer till våra medlemmar.
2. **Strömsborgsprojektet.** Daniel redogjorde för att vi nu fått in preliminära offerter för markarbete (450 000 kr) samt anläggning av banor (ca 2 200 000 kr). Samtliga priser är exklusive moms. Daniel håller fortlöpande kontakt med kommunen och gör en ansökan om bidrag från Allmänna arvsfonden när tillräckligt med underlag inkommit från alla parter.
3. **Bidrag från Markaryds kommun.** Vi har blivit beviljade driftsbidrag från kommunen med 35 000 kronor för 2015. 50% av beloppet är utbetalat och resterande betalas ut i höst. Vi har även fått in pengarna för att vi sköter området utmed ån.
4. **75 års jubileum.** Vi planerar att fira SK Graals 75-års jubileum lördagen den 18 augusti med en familjedag på dagen och en mer traditionell fest på kvällen. Festkommittén ansvarar för planeringen.
5. **Gräsklippning.** Gräsklippningen runt Graalstugan har inte fungerat i vår. Gruppen för yttre skötsel är informerade och vi ger dem en vecka att åtgärda problemen, annars får vi ta en diskussion om hur det ska lösas.
6. **Informationsmöte inför Festivalloppet.** Måndagen den 22 juni klockan 19.30 kallas samtliga medlemmar och framför allt de som anser sig behövas på Festivalloppet till ett informationsmöte där vi går igenom ansvarsfördelning och planering.
7. **Inbrott vid Graalstugan.** Då vi på cirka 5 månader har haft tre inbrott eller inbrottsförsök beslöt styrelsen att undersöka möjligheterna till att kameraövervaka området. Daniel informerade om att Polisen berättat att så länge inte allmän väg eller plats filmas är det fritt fram. Daniel undersöker vilka möjligheter som finns.
8. **Nyborjarkurs i löpning.** Mattias tog upp att det troligen finns ett intresse för en nyborjarkurs i löpning bland framför allt äldre samhällsbor. Vårt problem är att vi idag saknar ledare och några namn diskuterades. Motionskommittén informeras om önskemålet och ombeds fundera över förslag och lösningar. Det hade varit trevligt om vi kunde marknadsföra något på Festivalloppet och starta upp något efter det, men det krävs en eller helst ett par engagerade ledare och tränare.
9. **Nästa möte** beslutades att genomföras i samband med informationsmötet den 22 juni.

Vid protokollet



Daniel Ewaldsson

Justeras



Annika Hansen